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Observations ichtyologiques effectuées en 1999 a bord du navire de recherche
"Thalassa"

During two trawling cruises aboard the research vessel "Thalassa", were caught Harriotta haeckeli and Himantolophus

g albinares recorded for the first time in the European Atlantic, Etmopterus pusillus recorded for the first time in the Bay
e of Biscay, Hymenocephalus Italicus recorded for the first time in the Celtic Sea, Lepidion guentheri, Bathyraja
spinicauda et Raja spinacidermis, recorded for the first time in the Werstern Ireland. The catches of Raja jenseni and
Lycodes terraenovae are also commented. NOT CONTROLLED OCR, Au cours des 2 campagnes de chalutages de la
"Thalassa", nous avons capturé Harriotta haeckeli et Himantolophus albinares, espéces nouvelles pour |'Atlantique
européen, Etmopterus pusillus, nouveau pour le golfe de Gascogne, Hymenocephalus italicus, nouveau pour le
Plateau celtique, Lepidion guentheri, Bathyraja spinicauda et Raja spinacidermis, nouveaux pour I'Ouest-Irlande. Des
remarques sont également faites sur les captures de Raja jenseni et Lycodes terraenovae. OCR NON CONTROLE
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